

院校介绍

Introduction to the institution

中北大学建校于 1941 年，位于山西省历史文化名城太原市。

学校设有 24 个学院，在工、理、文、经、管、法、数、艺等学科领域设有博士点 24 个，硕士点 65 个，本科专业 86 个，工程学、材料学、化学学科群 ESI 排名位列全球前 1%。

学校现有专任教师 2627 人，其中两院院士 8 人，正副教授 854 人，全日制在校生 40000 余人，其中博士、硕士研究生 6000 余人，国际学生 200 余人。

学校拥有国家和省部级科研机构 80 个，科研成果广泛应用于国家重大工程。学校坚持开放式、国际化办学，与 100 多所海外高校、科研机构开展教育交流与合作。

ACADEMY RODUCTION

Founded in 1941, North University of China (NUC) is located in Taiyuan, a famous historical and cultural city in Shanxi Province.

The university consists of 24 schools, with 24 doctoral programs, 65 master programs and 85 undergraduate programs in engineering, science, literature, economics, management, law, education, art and other disciplines. The ESI of engineering, materials science and chemistry ranks among the top 1% in the world.

The university has 2,627 fulltime faculty members, including 8 academicians of the Chinese Academy of Sciences and the Chinese

Academy of Engineering. 854 professors and associate professors. There are more than 40000 fulltime students, including more than 6000 doctoral and master's candidates and 200 international students.

The university houses 80 national, provincial and ministerial scientific research institutions, and research results have been widely used in national major projects. The university pursues open and international education and carries out educational exchanges and cooperation with more than 100 overseas universities and scientific research institutions.